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Abstract (en)
[origin: WO9101020A1] There is disclosed an auto/manual select circuit (46a, 46b; 158) for rendering an external device (32) under the automatic
control of a digital processor (16) or under manual control by an operator. The auto/manual select circuit includes status reporting circuitry (120, 122;
204, 206) which provides the processor with information indicative of the automatic or manual mode condition selected by the auto/manual select
circuitry.

Abstract (fr)
Circuit sélecteur auto/manuel (46a, 46b, 158) pour faire passer un dispositif externe (32) sous la commande automatique d'un processeur
numeérique (16) ou sous la commande manuelle d'un opérateur. Le circuit sélecteur auto/manuel comprend des éléments de circuit de signalisation
d'état (120, 122, 204, 206) qui fournissent au processeur des données indiquant la nature du mode de fonctionnement (automatique ou manuel)
sélectionné par le circuit sélecteur auto/manuel.
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